英语写作基础作文范文
[题目要求]
暑假过后，你的外籍教师要同学们汇报自己假期所从事的社会活动和自己的感想。请写一书面材料交给外教：
你在2005年暑假到一家肯德基(KFC)快餐店做保洁员(cleaner)工作，你每天工作7个小时，为期3周，这项工作辛苦且枯燥，并使你感到非常的疲惫，这几乎使你中途放弃。
在新学期开始之前，你终于坚持完成了这项工作，并且认识到了劳动(labor)的意义，你认为这是一次成功的体验。
英语基础写作范文：
Summer Holiday Part-time Job
[1] During the summer holiday of 2005, I thought I should do some meaningful1 instead of2staying at home and watching TV. So I got a job at a KFC fast food restaurant and worked there as a cleaner. Every day I went to work early in the morning and got home late in the evening. I worked 7 hours a day for three weeks.
[2] The job was hard, boring and seemed endless3, which made me so tired that4 I almost quit5 half way. After all, I stuck to6 it with my determination7.
[3] Finally, I finished the job before the new school term began.
[4] Now, I understand what labor means. I think it was really a successful8 experience.
[参考译文]
[1] 2005年的暑假，我觉得应该做些有意义的事，而不是呆在家里看电视。所以我在肯德基快餐店找了份做清洁的工作。我每天工作7个小时，连续做了3个星期。
[2] 那份工作辛苦、无聊并且似乎永无止境，弄得我疲惫不堪差点中途放弃。但我终究还是靠着意志力坚持了下来。
[3] 最后，我在新学期开始前结束了这份工作。
[4] 现在，我明白了劳动的意义。我觉得那真是一次成功的经历。
[疯狂注释]
1.meaningful adj.有意义的 2.instead of 代替;而不是
3.endless adj. 无止境的 4.so…that…如此……以至于……
5.quit v.放弃 6.stick to 坚持干(某事)
7.determination n.决心 8.successful adj.成功的
广告与现代生活 文体：议论文
[题目要求]
请根据以下提供的要点写一篇议论文，阐述一下广告业已经成为当今社会很重要的一种行业，字数在100词左右。
(1)生活中充斥着各种各样的广告，广播、电视及电脑使广告成为我们日常生活中的一个重要部分。
(2)广告不仅能促销，还能提供我们需要的各种最新消息。
(3)广告行业还创造了很多的就业机会。
英语基础写作范文：
Advertisements1 in Our Life
[1] We live in a world of advertisements. We see and hear them everywhere. No one can avoid2 being influenced3 by advertisements. Radio, television and computers have made it possible for advertisements to attract the attention of millions of people. Therefore, it has become an important part of our daily life.
[2] On one hand, advertising greatly promotes4 sales; on the other hand, in their efforts to tell people about products and events, advertisements provide us with5 a large amount of the latest information. Meanwhile, to make an advertisement, a lot of people will have to work together. So with the development of6 advertising a lot of jobs are being created7.
[3] In a word8, advertising is an important business.
[参考译文]
[1] 我们生活在一个广告的世界里，到处都可以看到、听到广告。没有人能避免到广告的影响。收音机、电脑和电视使广告能够吸引成百上千万人的注意力。因此，广告已经成为我们日常生活中的一个重要部分。
[2] 一方面，广告大大地促进了销售;另一方面，广告为了宣传产品和企业的活动，会提供给我们大量的最新信息。同时，为了制作广告，很多人必须一起工作。所以，广告的发展也创造了大量的工作机会。
[3] 总之，广告是一个重要的产业。
[疯狂注释]
1.advertisement n. 广告 2.avoid v. 避免
3.influence v. 影响 4.promote v. 提升;促进
5.provide…with… v. 提供。。。 6.With the development of… 伴随着……的发展7.create v. 创造 8.in a word .总之
口头通知-欢迎美国代表团 文体：口头通知
[题目要求]
假如你是班长，根据下面的内容和提示，写一篇100字左右的口头通知，以便向同学们宣布。
事由：欢迎美国学生来校参观
参观时间：10月22日上午9:00—12:00
参观人数：约50人
活动安排：1.8:30在校门口欢迎。
2.9:00带客人到会议室开联欢会。
3.领客人参观植物园、校办工厂。
4.11:00在操场进行篮球比赛。
5.客人12:00离校。
注意事项：1.对客人要友好大方。
2.要用英语交谈。
英语基础写作范文：
American Students’ Visit
Boys and girls,
[1] May I have your attention, please? About fifty American students will come to visit our school on October the 22nd. We’ll meet them at the school gate at 8:30 a.m. At 9:00, we’ll take them to the conference1 room, where a get-together2 will be held. After that, we’ll show them around3 our botanical4 garden and the school-run factory. At 11:00, there will be a basketball match on the playground. They’ll leave our school at 12:00.
[2] We must talk with them in English. Please be friendly and courteous5 to them. Remember, we not only stand for6 our school, but also7 stand for China.
[3] Thank you. Hope you have a good time.
[参考译文]
同学们：
[1] 请注意!10月22号大约50名美国学生要来我校参观。上午8点30分我们要在学校门口迎接他们。9点钟，我们要带他们到会议室举行一个联欢会。然后，我们要带他们参观我们的植物园和校办工厂。11点钟，我们将在操场上进行篮球比赛。他们12点离开我校。
[2] 我们一定要用英语和他们交谈，对他们要友好、礼貌。记住，我们不仅仅代表我们学校，还代表中国。
[3] 谢谢，希望你们能和美国朋友玩得开心!
1.conference n. 会议 2.get-together n. 聚会
3.show Sb. around Sp. v. 带某人参观某处 4.botanical adj. 植物学的
5.courteous adj. 有礼貌的 6.stand for 代表，象征
7.not only…but also… 不但……而且……
